

金融英语阅读：大陆成为台湾的最大的出口市场 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/449/2021_2022__E9_87_91_E8_9E_8D_E8_8B_B1_E8_c92_449361.htm

英文：The mainland has become Taiwan's largest export market A senior Chinese official in charge of the Taiwan affairs said in Nanning Tuesday that the mainland has become Taiwan's largest export market through 20-plus years of business exchanges. Zheng Lizhong, deputy director of the Taiwan Affairs Office of the State Council, made the remarks at the opening ceremony of the First Guangxi-Taiwan Trade Fair held in Nanning, capital of south China's Guangxi Zhuang Autonomous Region. Zheng said the past two decades have witnessed the sound development of business exchanges and cooperation between the mainland and Taiwan. Official statistics show that from 1988 to the end of October this year, the Chinese mainland has approved a total of 67,764 Taiwan-invested business projects, with contract funds totaling 87.7 billion US dollars.

中文：大陆成为台湾的最大的出口市场 一名资深的负责台湾事情中国官员在南宁日报周二报道：经过20多年的发展，大陆已经成为台湾的最大的出口市场。国务院台湾事务办公室的副主任郑立中在南广西南宁（广西壮族自治区省会）举行的第一届广西台湾商品交易会开幕式上做了评论。郑说过去20年目睹了台湾和大陆之间的顺利发展。从1988年至今年十月正式统计以来，中国大陆批准了共计67,764个投资台湾的企业项目，合同投资总计87.7十亿美元。100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com